

一系列優惠產品等你選擇，讓你揀選心頭好，盡享消費券獎賞！消費\$5,000 即享額外高達\$5,000 折扣，立即行動！

條款及細則：

1. 推廣期：2021 年 8 月 1 至 2022 年 1 月 31 日 (包括首尾兩日)。
2. 推廣優惠如下：
 - 消費滿 10,000 元，享 1,500 元折扣
 - 消費滿 20,000 元，享 3,000 元折扣
 - 消費滿 35,000 元，享 5,000 元折扣
3. Estrella 鑽飾、證書鑽飾、水韻及星願系列、未鑲嵌鑽石、足金、鉑金、特價貨品、換購貨品、及訂單貨品恕不適用。
4. 本公司保留更改有關使用此優惠之條款及細則之權利，而不會另行通知。
5. 如有任何爭議，本公司保留最終決定權。

Shop with us. Enjoy up to \$5,000 discount upon designated purchase amount during the promotional period. Don't miss the chance!

Terms & Conditions:

1. Date: 01/08/2021 – 31/01/2022 (both dates inclusive).
2. The promotional offers are as follows:
 - Enjoy up to \$1,500 discount upon every spending of \$10,000
 - Enjoy up to \$3,000 discount upon every spending of \$20,000
 - Enjoy up to \$5,000 discount upon every spending of \$35,000
3. It is not applicable to Estrella diamond, certified diamond, Raindrop and Eternity Collection, un-mounted diamond, pure gold, platinum, discounted items, redemption items and tailor-made items.
4. TSL Jewellery reserves the right to change the terms & conditions without prior notice.
5. In case of any disputes, the decision of TSL Jewellery shall be the final.